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ZÁPIS 
z 21. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 

konaného v pondělí 23. června 2025 od 9:00 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Marek Bouška, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D.  
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Ing. Tomáš Hlavatý 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Ing. David Vaculík 
Bc. Josef Velebný 

Omluvení senátoři: 

doc. Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Martin Šanda 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
doc. Ing. Petr Česla, Ph.D. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 
doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D. (UOChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Informace o doplnění členů Akademického senátu FChT UPCE 

3. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému 
studijnímu programu Anorganické materiály pro optoelektroniku 

4. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu 
programu Chemie pro požární ochranu 

5. Projednání závažné změny v magisterském studijním programu Bioanalytická laboratorní 
diagnostika ve zdravotnictví 

6. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručených omluvenkách. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky 
ani doplňující návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 21. zasedání AS 
FChT UPCE. 

Hlasování: 13–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Informace o doplnění členů Akademického senátu FChT UPCE 

Doc. Adam informoval o úspěšném složení státní závěrečné zkoušky senátorky Jany Hruškové 
dne 3. 6. 2025. Protože se rozhodla nepokračovat ve studiu na FChT, v souladu s Volebním 
řádem AS FChT (čl. 1, odst. 5) její členství v AS FChT zaniklo. 

S účinností od 9. 6. 2025 byl dle Volebního řádu AS FChT (čl. 1, odst. 6) jako nový 
senátor jmenován Ing. Tomáš Hlavatý, student 1. ročníku doktorského studijního programu 
Organická chemie.  

3.  Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému 
studijnímu programu Anorganické materiály pro optoelektroniku 

Děkan prof. Němec společně s proděkanem prof. Mošnerem představili daný materiál. 
Jedná se o akademicky zaměřený bakalářský studijní program, který obsahuje i odbornou praxi 
v délce minimálně 3 týdnů. Garantem studijního programu je doc. Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Předpokládá se přijímání zhruba 40 studentů. Jde o obor ze 100 % z oblasti chemie, avšak výuka 
bude realizována i pedagogy Fakulty elektrotechniky a informatiky. Studium bude zakončeno 
státní závěrečnou zkouškou včetně obhajoby bakalářské práce. Prof. Němec doplnil, že tento 
studijní program by měl nahradit studijní program Anorganické a bioanorganické materiály, 
kde byl dlouhodobě nízký počet studentů. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

návrh žádosti o udělení akreditace bakalářskému akademicky zaměřenému studijnímu programu 

Anorganické materiály pro optoelektroniku.  

Hlasování: 13–0–0 

4. Projednání návrhu žádosti o udělení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému 
studijnímu programu Chemie pro požární ochranu 

Děkan prof. Němec představil daný materiál. Jedná se o profesně zaměřený bakalářský 
studijní program, který vznikl v úzké spoluprací s hasičským záchranným sborem Pardubického 
a Královehradeckého kraje. Garantem oboru je doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D. V rámci studia 
je plánovaná odborná praxe v rozsahu 480 hodin, a to jak na úrovni hasičského záchranného 
sboru, tak v oblasti ochrany životního prostředí. Realizaci těchto praxí přislíbili ředitelé HZS 
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Pardubického i Královehradeckého kraje. Několik předmětů budou zajišťovat odborníci z HZS 
a na Katedře tělovýchovy a sportu bude realizována i specializovaná kondiční příprava pro 
záchranné složky. Plánovány jsou konzultace ohledně metodického přístupu k výuce mezi 
odborníky z HZS a akademickými pracovníky FChT. I v rámci tohoto studijního programu 
bude státní závěrečná zkouška spojena s obhajobou bakalářské práce. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

návrh žádosti o udělení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu 

Chemie pro požární ochranu.  

Hlasování: 13–0–0 

5.  Projednání závažné změny v magisterském studijním programu Bioanalytická laboratorní 
diagnostika ve zdravotnictví 

Děkan prof. Němec upřesnil, že se jedná o změnu osoby garanta. Stávajícím garantem 
magisterského studijního programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví je 
prof. RNDr. Zuzana Bílková, Ph.D., která podala ke dni 1. 10. 2025 rezignaci na pozici garanta 
výše uvedeného studijního programu. Nově navrženým garantem výše uvedeného studijního 
programu je prof. RNDr. Tomáš Roušar, Ph.D., který je také garantem bakalářského studijního 
programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

změnu garanta v navazujícím magisterském studijním programu Bioanalytická laboratorní 

diagnostika ve zdravotnictví.  

Hlasování: 13–0–0 

6. Různé 

Děkan prof. Němec informoval o návštěvě mezinárodního evaluačního panelu na FChT, 
která proběhla v týdnu od 16. 6. 2025. Návštěva byla součástí národního hodnocení výzkumných 
organizací a týkala se nejen FChT, ale i ostatních fakult na UPCE. 

Děkan prof. Němec popřál všem hezké léto. Předseda AS FChT doc. Adam se připojil 
a popřál všem hezké prázdniny. 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za účast 
a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 30. 6. 2025 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


